

Indications: Keraplex is a topical antimicrobial spray for use as an aid in the treatment of infectious bovine keratitis (pink eye) of cattle due to bacteria susceptible to neomycin, and topically as a wound dressing for minor cuts and abrasions of cattle, sheep, and horses.

Note: Do not use on or near the udder.

Directions for Use: Always use in upright position. Hold the container about 15 cm from the site of application, and spray an amount sufficient to cover the eye or wound. Repeat treatment every 6 to 12 hours until improvement occurs or for a maximum of 6 applications.

Active Ingredients:

Neomycin (as sulfate) ... 1.00 mg/ml
Gentian Violet 2.40 mg/ml

Warnings: No meat withdrawal or milk withholding time is required when used according to the label. Do not ingest or inhale, and avoid contact with skin, eyes, and mucous membranes. This spray will stain. Avoid contact with hands and clothing. Keep out of reach of children.

Contraindications: Do not apply to extensive areas of the body. Do not use in deep or puncture wounds, or in body cavities.

Cautions: In the case of deep or puncture wounds or if redness, irritation or swelling persists or increases, discontinue use and consult a veterinarian.

Storage: Store at room temperature (15-30°C).

(L)
EXP

1-800-465-7122 - www.domvet.com

REV#1—19OCT2017

DIN 00486388

Pr **KERAPLEX**

Neomycin (as Sulfate) and
Gentian Violet Sterile Spray
Solution

Solution stérile à vaporiser de
néomycine (sous forme de
sulfate) et de violet de gentiane

Antibiotic / Antibiotique

Veterinary use only
Usage vétérinaire seulement

A Pink Eye & Wound Spray
Pulvérisateur pour la kératite
infectieuse et pour les plaies

Warnings: Refer to the side panel for more
information.

Mises en garde : Référez-vous au panneau
latéral pour plus d'information.

Net 500 mL

Dominion Veterinary Laboratories Ltd.
1199 Sanford Street
Winnipeg, Manitoba R3E 3A1

Indications : Keraplex est un pulvérisateur antibactérien topique à utiliser comme aide dans le traitement de la kératite infectieuse des bovins causée par des bactéries sensibles à la néomycine, et pour usage topique comme pansement sur les coupures mineures et les éraflures des bovins, des moutons et des chevaux.

Note : Ne pas utiliser sur le pis ou près du pis.

Mode d'emploi : Utiliser toujours dans une position verticale. Tenir la bouteille environ 15 cm de la région affectée, et vaporiser un montant suffisant pour couvrir l'oeil ou la plaie. Répéter toutes les 6 à 12 heures jusqu'à amélioration ou pour un maximum de 6 applications.

Ingrédients actifs :

Néomycine
(sous forme de sulfate) ... 1,00 mg/ml
Violet de gentiane 2,40 mg/ml

Mises en garde : Une période de retrait n'est pas requise pour la viande et le lait lorsque le produit est utilisé selon les directives de l'étiquette. Ne pas avaler ou inhaler, et éviter tout contact avec la peau, les yeux et les muqueuses. Ce produit va tacher. Éviter tout contact avec les mains et les vêtements. Garder hors de la portée des enfants.

Contre-indications : Ne pas appliquer sur une trop vaste partie du corps. Ne pas utiliser sur les plaies profondes ou perforations, ni dans les cavités corporelles.

Précautions : Dans le cas de plaies profondes ou perforations, ou si des rougeurs, irritations ou enflures persistent ou augmentent, cesser l'usage de ce produit et consulter un vétérinaire.

Entreposage : Conserver entre 15 et 30°C.